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Notice 2020-009 

 
Timeframe applicable for the sending of payment and delivery instructions to the relevant 
CSD of Reference or Securities settlement system 

 
 

This Notice supersedes Notice 2019-179. 

 
 
Pursuant to Sections 3.4.1 and 3.4.2. of the Clearing Rule Book and Instructions III.4-1 “Terms and 
conditions of settlement for Transactions on Securities” and III.4.7. “Settlement of Transactions on 
Debt Securities”, instructions for payment and delivery are sent by LCH SA, and by the Clearing 
Member where relevant, at 7 p.m. CET on Registration Date for Transactions on Securities, and on 
the Clearing Day before the Settlement Date for Transactions on Debt Securities. 

 
 
 

If you have any questions and/or remarks, 
Please contact: Legal.SA@LCH.com 
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Publication Date 4 December 2020 

 
Enforcement Date 7 December 2020 
 
Markets 
 

  
Cash and Fixed Income markets  
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Avis 2020-009 
 
Horaire d’envoi des instructions règlement-livraison au Dépositaire Central d’Instruments 
Financiers de Référence ou au système de règlement et de livraison d’Instruments 
Financiers concerné 
 
Cet Avis annule et remplace l’Avis 2019-179. 

 
 

Conformément aux sections 3.4.1. et 3.4.2. des Règles de la Compensation et des Instructions III.4-
1 “Termes et conditions de dénouement des Transactions sur Titres” et III.4.7 « Dénouement des 
Transactions sur Produits de Taux », les instructions de règlement et de livraison sont envoyées par 
LCH SA, et par l’Adhérent Compensateur le cas échéant, à 19h00 CET à la Date d’Enregistrement 
pour les Transactions sur Titres, et le Jour de Compensation précédent la Date de Dénouement 
pour les Transactions sur Produits de Taux. 
 

 
 
 
 
 

Si vous avez une question ou une remarque,  
Merci de contacter: Legal.SA@LCH.com 

  
 

  
Date de Publication 4 décembre 2020 

 
Date d’entrée en vigueur  7 décembre 2020 
 
Marché concerné 
 

  
Cash et Produits de taux 
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